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OSNOVNA ŠKOLA VOLTINO 
VINKOVAČKA 1, ZAGREB 
ŠKOLSKI ODBOR 
KLASA:007-02/22-01/09 
URBROJ: 251-197-22-3 
U Zagrebu, 29.12.2022. 
 
                              SKRAĆENI ZAPISNIK 

 
s 16. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Voltino šk. god. 2022./2023., održane 
29.12.2022. godine s početkom u 9,00 sati. 
Prisutni članovi ŠO: Morana Strahija, Branka Vukadinović, Ksenija Kulić, Vanesa Jurić , 
Maja Ogrizek 
Odsutni članovi: Goran Cindrić, Ivona Boban 
Ostali prisutni: Ksenija Gluhak, ravnateljica škole  
Sjednicom predsjedava Morana Strahija, predsjednica ŠO, koja konstatira da postoji kvorum 
(5 članova) za pravovaljano odlučivanje. 
 
DNEVNI RED:  
 

1. Verifikacija zapisnika sa 15. sjednice Školskog odbora 
2. Prijedlog financijskog plana za razdoblje od 2023.-2025. 
3. Prijedlog Plana nabave za 2023. godinu 
4. Radni odnosi-suglasnost 
5. Izvještaj ravnateljice o sigurnosti  
6. Prijedlog za suglasnost za šk. izlet 8.-ih razreda-Minimundus 
7. Prijedlog izmjena Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave 
8.  Razno 

 
Predsjednica ŠO Morana Strahija je dala dnevni red na glasovanje i isti je prihvaćen sa 5 
glasova ZA. 
 
Ad.1.) Verifikacija zapisnika sa 15. sjednice ŠO 
 
Članovi ŠO su sa 5 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Usvaja se zapisnik sa 15. sjednice ŠO.  
 
Ad.2) Prijedlog financijskog plana za razdoblje od 2023.-2025. 
 

Član ŠO, gđa. Vanesa Jurić postavila je pitanje ravnateljici škole, Kseniji Gluhak zašto 
prihodi i rashodi nisu na nuli, odnosno zašto rashodi odstupaju od prihoda u smislu manjka te 
zašto se to predviđa ubuduće, i za 2023.,2024. i 2025., bez pokušaja smanjenja minusa. 
Ravnateljica škole Ksenija Gluhak je rekla pitati računovotkinju i idući put odgovoriti na 
pitanje. 

Nakon postavljenog pitanja i odgovora na isto, predsjednica ŠO Morana Strahija je 
dala prijedlog na glasovanje i članovi ŠO su sa 4 glasa ZA i 1 SUZDRŽANIM donijeli 
sljedeći 
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ZAKLJUČAK: 
 

1. Prijedlog financijskog plana za razdoblje od 2023.-2025. se prihvaća. 
 

Ad.3) Prijedlog Plana nabave za 2023. godinu 
 
Članovi ŠO su sa 5 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 
1.  Prijedlog Plana nabave za 2023. godinu se jednoglasno prihvaća. 
 
Ad.4) Radni odnosi 
 
Članovi ŠO su sa 5 glasova ZA dali slijedeće 
 
SUGLASNOSTI: 
 

A) Za zasnivanje radnog odnosa s Rohini Danielom Juričev-Sudac, magistra 
primarnog obrazovanja, za rad na novootvorenom radnom mjestu učitelja razredne nastave u 
produženom boravku, rad na neodređeno, puno radno vrijeme 

B) Za zasnivanje radnog odnosa s Leom Kalazić, magistra primarnog 
obrazovanja, za rad na radnom mjestu učitelja razredne nastave u produženom boravku, rad 
na određeno, nepuno radno vrijeme /20 sati tjedno/- zamjena za vrijeme rada s polovicom 
punog radnog vremena 

C) Za zasnivanje radnog odnosa s Nikolinom Tolić, magistra primarnog 
obrazovanja, za rad na radnom mjestu učitelja razredne nastave, rad na određeno, puno radno 
vrijeme, zamjena za rodiljni i roditeljski dopust 
 
Ad.5) Izvještaj ravnateljice o sigurnosti 
 
Članovi ŠO su sa 5 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Izvješće o sigurnosti ravnateljice Ksenije Gluhak se jednoglasno prihvaća. 
 
 
Ad.6) Prijedlog za suglasnost za šk. izlet 8.-ih razreda-Minimundus 
 
Članovi ŠO su sa 5 glasova ZA dali slijedeće 
 
SUGLASNOST: 
 

1.  Prijedlog za šk. izlet 8.-ih razreda u Minimundus jednoglasno se prihvaća 
 
Ad.7) Prijedlog izmjena Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave 
 
Članovi ŠO su sa 5 glasova ZA donijeli sljedeći 
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ZAKLJUČAK: 
 

1. Prijedlog izmjena Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave se jednoglasno 
prihvaća 

 
Ad.8) Razno 
 
Članovi ŠO su sa 5 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1.Izvješće ravnateljice Ksenije Gluhak se jednoglasno prihvaća. 
 
Sjednica je završena u 10,30 sati. 
 
 
ZAPISNIČAR;                     PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA: 
Branka Vukadinović       Morana Strahija 
 


